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Imagine a world without eBay...unthinkable! How would you get that Farrah Fawcett
poster, retired Beanie Baby, or first-edition pet rock? Handling over a gazillion (OK, we
exaggerate--it's actually only 1 billion) page views each day, server-side Java makes
eBay work. Isn't it time you learned the latest (J2EE 1.4) versions of Servlets & JSPs?
This book will get you way up to speed on the technology you'll know it so well, in fact,
that you can pass the Sun Certified Web Component Developer (SCWCD) 1.4 exam. If
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that's what you want to do, that is. Maybe you don't care about the exam, but need to
use Servlets & JSPs in your next project. You're working on a deadline. You're over the
legal limit for caffeine. You can't waste your time with a book that makes sense only
AFTER you're an expert (or worse one that puts you to sleep). No problem. Head First
Servlets and JSP's brain-friendly approach drives the knowledge straight into your
head (without sharp instruments). You'll interact with servlets and JSPs in ways that
help you learn quickly and deeply. It may not be The Da Vinci Code, but quickly see
why so many reviewers call it "a page turner". Most importantly, this book will help you
use what you learn. It won't get you through the exam only to have you forget
everything the next day. Learn to write servlets and JSPs, what makes the Container
tick (and what ticks it off), how to use the new JSP Expression Language (EL), what you
should NOT write in a JSP, how to write deployment descriptors, secure applications,
and even use some server-side design patterns. Can't talk about Struts at a cocktail
party? That'll change. You won't just pass the exam, you will truly understand this stuff,
and you'll be able to put it to work right away. This new exam is tough--much tougher
than the previous version of the SCWCD. The authors of Head First Servlets and JSP
know: they created it. (Not that it EVER occurred to them that if they made the exam
really hard you'd have to buy a study guide to pass it.) The least they could do is give
you a stimulating, fun way to pass the thing. If you're one of the thousands who used
Head First EJB to pass the SCWCD exam, you know what to expect!

作者介绍: 

Bert很早就是一位软件开发者和建构师，不过由于在人工智能领域有近十年的经历，使
他对学习理论和基本技术的培训发生了兴趣。在他软件生涯的最初十年，他在全世界游
历，为诸如Radio New Zealand、Weather
Channel和Arts&E性腺Network之类诸多客户提供帮助。他现在是Sun和Java证书考试开
发小组中的一员，参与开发了许多证书考试，其中就包括新的ACWCD考试。
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通俗

-----------------------------
太浅显啦

-----------------------------
不亏是做游戏的人编的，好可爱的书

-----------------------------
当年读得蛋疼，不过还是撑过来了。

-----------------------------
挺好的，就是内容有点过时了

-----------------------------
了解webc和jsp不可多得的book

-----------------------------
考SCWCD啊，我的Voucher都要过期了……哎，反正以后也用不到了

-----------------------------



内容浅显易懂，非常适合Servlet初学者阅读。但是秉承Head
First系列的一贯“墨迹”作风，所以对于成手来说，多少会觉得有些地方有点啰嗦，但
其实还是非常基础也非常重要的。 Head
First系列的英文版也是图文并茂，并不晦涩，所以很适合阅读。

-----------------------------
理解基础很重要。我愿意给六星评价

-----------------------------
j2ee 1.4

-----------------------------
十分有趣 Head first的忠实fans

-----------------------------
outdated

-----------------------------
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书评

This book is dedicated to whoever decided that the EL imobject for a context param
should be named initParam...
http://saloon.javaranch.com/cgi-bin/ubb/ultimatebb.cgi?ubb=get_topic&f=18&t=0042
42 That's absolutely right -- if you see "i...  

-----------------------------
1.有趣：经常夹杂一些可爱的漫画 2.易懂：循循善诱，由浅入深。
3.深刻：读者在读的过程中会产生的疑问，他都想到了，并且做了很清晰的分析。  

-----------------------------
这本书主要的硬伤就是对代码的实例比较少，编辑还是相当的有水准，有很多东西必须
在实践中才能体会到奥妙，不过这本书的好处就是给了你显示同样东西的多种选择，不
过有些遗憾，看起来理论的东西多了一点。对细节讲的很多，但是在实际的编码中，感
觉有些有劲使不出的感觉，不太...  
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-----------------------------
优点： 简而言之，延续着Head
First系列一贯的风格。适合我们这群不再年轻，失去少年时代那种变态的记忆力，但还
残留着些微进取心的准中年人。
编者引据菜鸟的思维习惯，巧妙的通过无节操的配图抛出一系列引爆神经元的问题，将
知识点像珠子一般连贯的串起来。再辅以与生动流...  

-----------------------------
花了2周看完，很好的一本书，讲解清晰，
插图也非常有趣。书很厚，可拿来防身砸坏人用。看完之后把Java
web结构与servlet，jsp之间的关系都理清了一遍。老外写的书果然随性而又不缺逻辑的
严密。印象很深的是里面有一句话 "so what the *** is A doing here? "。
当时看的时候笑...  

-----------------------------
发现一些从事Java
Web开发的同行似乎不是很重视Servlet&JSP的学习，而是学了一些简单的Java语法之
后就一头栽进所谓SSH，以致于虽然使用这些框架做了很多项目，但理解的很少，知其
然而不知所以然。
事实上，Servlet&JSP是理解Struts等MVC框架的基础，就像理解HTTP协议是理解Serv...
 

-----------------------------
书没读，有需要在读。
看了这个，写的很清晰。[http://www.importnew.com/14621.html] Servlet
相关的几个概念： * 1. Servlet。当谈到 Servlet 时，通常指的是 Servlet
规范、API、用来处理 HTTP 请求的 Servlet API 的实现。 * 2. Servlet 容器。用来管理
Servlet 组件（Serv...  

-----------------------------

-----------------------------

-----------------------------
大概用了不到三周的时间，看完此书。感觉内容很详细，文字循循善诱，插图生动有趣
，内容丰富不死板。不过个人觉得适合有一定项目经验的jsper来回味原理，以便更好
的指导今后的实践。总而言之，一本不可多得的J2EE基础方面的好书。  



-----------------------------
正在看，是我喜欢的模式。不是上来就讲一堆的接口，是循序渐进的。不过要对servlet
用到的技术有些了解看起来才不会太费劲。  

-----------------------------
书写的是不错，但如果你第一次接触servlet，看着本书你会很混乱。
你无法从书中抽取一个整体的框架。 作者通俗易懂，风趣幽默的语言还是不错的。
closing in 进来吧 come back 回来吧 going somewhere 想跑？ nowhere to hide
无处藏身 relax，just we go  

-----------------------------
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